



**Municipalité de La Nation
The Nation Municipality**

**RAPPORT DE L'ADMINISTRATION
ADMINISTRATION REPORT**

RAPPORT NO. AD-07-2019

Firme d'architecte pour le complexe

Architectural firm award for the Complex

DATE: le 18 mars 2019

SUJET DE LA DEMANDE

Pour avoir l'approbation du conseil pour la négociation d'un contrat avec une firme d'architecte pour le complexe sportif et centre communautaire (Complexe).

To seek approval from council for a contract negotiation with an architectural firm for the Sports Complex and Community Centre (Complex).

HISTORIQUE/ BACKGROUND

Les quatre firmes d'architectes approuvées par le conseil ont été invité à soumettre des propositions baser sur les phases du projet tels que décrit dans le rapport AD 01 2019 en annexe. On y décrit une étude de faisabilité, un design conceptuel une consultation publique sur le design, suivit d'un design détaillé et tous les documents de construction pour aller en construction ainsi que la supervision du projet. Le budget pour ce projet est de 5.2 millions de dollars qui incluent le principal et les intérêts.

The four architectural firms approved by council were invited to submit a request for proposal based on the four phased described in report AD 01 2019 in annex in summary, a feasibility study , a conceptual design with public consultation, the final design with all the construction documents to go in for construction and supervision of the project. The budget for this project is for \$5.2 million including the principal and interest.

ÉVALUATION :

Nous avons reçu quatre soumissions des quatre firmes qui avaient été choisi et approuvés par le conseil. Le comité d'évaluation a évalué les critères suivants : La compréhension du projet, l'équipe pour le projet, la méthodologie, l'approche, les stratégies de communication et la résolution de conflit, assurance et contrôle de la qualité, plan de travail, cédule, références.

We have received four RFP from the four firms that were invited to submit a proposal for the project; The evaluation committee looked at the following criteria: Project understanding, the team, the approach and methodology, communication strategies, conflict resolution quality control, work plan schedule and references.

ÉCHÉANCIER

Procurement Competition	
Milestone	Tentative
RFP Award	March 15 th 2019
Phase 1 – Feasibility study size of soccer field/structure dome or other	May 17 th 2019
Phase 2 - Preliminary Conceptual design complete	July 15 th 2019

Phase 2a Public consultation on preliminary design	August 6 th 2019
Phase 3 – Detailed design and tender documents complete	January 27 th , 2020
Phase 3a – Tender closing	February 28 th , 2020
Phase 4 – Construction Complete	December 31 st , 2020

RECOMMENDATIONS DU COMITE EXECUTIF

Baser sur les résultats de l'évaluation, le comité exécutif ainsi que le comité d'évaluation recommandent que la municipalité de La Nation entre en négociation avec Cole +Idea Associated Architects +Engineering a un montant de 282,287.00 incluant la HST et ce baser sur un projet de \$5.2 millions

Based on the results of the evaluation, the executive committee and the evaluation committee recommends that the municipality starts negotiating a contract with Cole +Idea Associated Architects +Engineering for an amount of 282,387.00\$ including HST for a project based on \$5.2 million.

Josée Brizard
Greffière/Clerk